

World Under-17 Hockey Challenge , Tournament



Sweden

2



Sweden



Canada Red

1	2	3	T
1	1	0	2
3	0	1	4



Canada Red

4

FINAL ➔

Game ID: 8
Round: Preliminary
Group: B
Date: Nov 03, 2014
Time: 07:00 EST
Location: The Shores Recreation Centre, Lambton Shores, Ont.
Status: Final
Game Notes:
CANADA RED REMAINS UNBEATEN AFTER WIN OVER SWEDES
DAVID BRIEN
LAMBTON SHORES, Ont. – Logan Brown (Carleton Place, Ont./Windsor, OHL) and Jake Kryski (Kelowna, B.C./Kamloops, WHL) had a goal and an assist each as part of a three-goal outburst in the first 14 minutes, and Canada Red stayed perfect at the 2014 World Under-17 Hockey Challenge with a 4-2 win over Sweden on Monday night.
It's the second night in a row the Canadians have come out firing; they racked up four goals in the first nine minutes of Sunday's tournament-opening 6-0 win over Slovakia.
Adam Mascherin (Maple, Ont./Kitchener, OHL) and William Bitten (Gloucester, Ont./Plymouth, OHL) had the other goals for Canada Red, which kept pace with the United States atop Group B ahead of Tuesday night's first-place showdown.
Jesper Bratt and Adam Thilander had the goals for Sweden, which has dropped its first two games.
Brown got the scoring started one second shy of the midway mark of the first period, taking a pass from Kryski and ripping a wrist shot over the blocker of Filip Gustavsson.
Mathieu Sévigny (Québec City, Que./Drummondville, QMJHL) fed a streaking Mascherin, who went up under the crossbar, to make it 2-0 at 11:30, and Kryski's one-timer of a Brown pass on the power play pushed the lead to 3-0 at 14:00.
Bratt got Sweden on the board before the first period was done, going to the backhand on a breakaway after Alexander Nylander dove to poke the puck away from a Canadian defenceman.
The Canada Red lead was cut in half late in the second period. Thilander and Jacob Moverare played give-and-go on a Swedish power play, and Thilander hammered a one-timer past Evan Fitzpatrick (Lower Sackville, N.S./Sherbrooke, QMJHL) to make it 3-2 after two.
The Canadians controlled the third period, outshooting Sweden 11-3, and got some insurance with 24 seconds to go when Bitten found the empty net after a defensive zone takeaway by birthday boy Mason Shaw (Lloydminster, Alta./Medicine Hat, WHL).
Canada Red finished with a 31-18 advantage in shots on goal, and scored twice on five power play chances. The Swedes converted one of their three opportunities with the man advantage.
First place will be on the line Tuesday night at The Shores Recreation Centre when Canada Red and the U.S. meet (7 p.m. ET), while Sweden faces Slovakia in a battle of winless teams in the matinee (3 p.m. ET).

ÉQUIPE CANADA ROUGES BAT LA SUÈDE ET DEMEURE INVAINCUE
DAVID BRIEN
LAMBTON SHORES, Ont. – Logan Brown (Carleton Place, Ont./Windsor, OHL) et Jake Kryski (Kelowna, C.-B./Kamloops, WHL) ont récolté un but et une aide chacun lors d’une poussée de trois buts au cours des 14 premières minutes de jeu et Canada Rouges a conservé sa fiche parfaite au Défi mondial de hockey des moins de 17 ans 2014, l’emportant 4-2 sur la Suède, lundi soir.
C’est la deuxième soirée de suite que la troupe canadienne connaît un départ canon; elle avait enfilé quatre buts au cours des neuf premières minutes en lever de rideau du tournoi dimanche, dans un gain de 6-0 face à la Slovaquie.
Adam Mascherin (Maple, Ont./Kitchener, OHL) et William Bitten (Gloucester, Ont./Plymouth, OHL) ont marqué les autres filets de Canada Rouges, qui garde le rythme au sommet du groupe B avec les États-Unis, ce qui met la table pour le duel de la première place de mardi soir.
Jesper Bratt et Adam Thilander ont compté pour la Suède, qui vient de perdre ses deux premiers matchs.
Brown a cassé la glace à mi-chemin en première période, acceptant une passe de Kryski pour décocher un tir des poignets par-dessus le bloqueur de Filip Gustavsson.
Mathieu Sévigny (Québec, Qc/Drummondville, LHJM) a passé le disque à Mascherin qui passait en coup de vent, logeant le disque dans la partie supérieure pour augmenter l’avance de sa troupe à 2-0 à 11 min 30 s. Ensuite, le tir sur réception de Kryski sur une passe de Brown en avantage numérique a permis de creuser l’écart à trois buts à 14 min.
Bratt a inscrit la Suède au pointage avant la fin du premier vingt, comptant du revers en échappée après avoir vu Alexander Nylander faire perdre la rondelle à un défenseur canadien en plongeant.
L’avance de Canada Rouges a été réduite de moitié en fin de deuxième période; Thilander et Jacob Moverare se sont échangé le disque lors d’un jeu de puissance suédois et Thilander a décoché un tir sur réception qui a battu Evan Fitzpatrick (Lower Sackville, N.-E./Sherbrooke, LHJM), portant le compte à 3-2 après deux périodes.
Les Canadiens ont contrôlé la troisième période, bombardant les Suédois de 11 tirs contre 3 et se sont donné un coussin avec 24 secondes à écouler lorsque Bitten a touché la cible dans une cage déserte après que Mason Shaw (Lloydminster, Alb./Medicine Hat, WHL), qui célébrait son anniversaire, a soutiré le disque à un adversaire.
Équipe Canada Rouges a terminé la rencontre avec un avantage de 31-18 au chapitre des tirs au but et a fait mouche deux fois en cinq occasions sur le jeu de puissance. La Suède a maintenu une fiche de 1 en 3 en pareille circonstance.
Le premier rang sera à l’enjeu mardi soir au Shores Recreation Centre lorsque Canada Rouges sera opposée aux États-Unis (19 h HE). La Suède et la Slovaquie s’affronteront dans un duel d’équipes sans victoire en après-midi (15 h HE).

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Sweden	8	7	3	18
Canada Red	12	8	11	31

Power Plays

Team	PP	PIM
Sweden	1-3	10
Canada Red	2-5	9

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
9:59	Canada Red	Logan Brown Goal (power play) <i>Assists: Jake Kryski , Sean Day</i>	SWE 0 - RED 1
11:30	Canada Red	Adam Mascherin Goal (even strength) <i>Assists: Mathieu Sévigny</i>	SWE 0 - RED 2
14:00	Canada Red	Jake Kryski Goal (power play) <i>Assists: Logan Brown , Sean Day</i>	SWE 0 - RED 3
14:58	Sweden	Jesper Bratt Goal (even strength) <i>Assists: Alexander Nylander</i>	SWE 1 - RED 3
Time	Team	Penalty Detail	
8:53	Sweden	Linus Weissbach: High-Sticking - Minor (2:00)	
13:29	Sweden	Adam Thilander: Elbowing - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
18:48	Sweden	Adam Thilander Goal (power play) <i>Assists: Jacob Moverare , Jesper Bratt</i>	SWE 2 - RED 3
Time	Team	Penalty Detail	
14:44	Sweden	Oliver Horrsell: Cross-Checking - Minor (2:00)	
18:04	Canada Red	Givani Smith: Hooking - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
19:36	Canada Red	William Bitten Goal (even strength, EN) <i>Assists: Mason Shaw</i>	SWE 2 - RED 4
Time	Team	Penalty Detail	
6:42	Sweden	Jacob Moverare: Roughing - Minor (2:00)	
8:31	Canada Red	Mason Shaw: Tripping - Minor (2:00)	
14:30	Sweden	Oliver Olsson: High-Sticking - Minor (2:00)	
19:59	Canada Red	Miguel Picard (served by Nolan Patrick): Spearing - Major (5:00)	

Generated with www.html-to-pdf.net

Page 1 / 2

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Alexander Andersson	0	0	0
3	Jacob Cederholm	0	0	0
4	David Deutsch	0	0	0
5	Oliver Horrsell	0	0	2
6	Jacob Moverare	0	1	2
8	Adam Thilander	1	0	2
9	Linus Högberg	0	0	0
12	Jesper Bratt	1	1	0
13	William Fällström	0	0	0
14	Pontus Karlsson	0	0	0
16	Alexander Nylander	0	1	0
17	Oliver Olsson	0	0	2
18	Marcus Davidsson	0	0	0
19	Albin Sethsson	0	0	0
20	Oskar Steen	0	0	0
22	Tim Wahlgren	0	0	0
23	Linus Weissbach	0	0	2
26	Lias Andersson	0	0	0
27	Simon Krekula	0	0	0
28	Linus Lindström	0	0	0
Totals:		2	3	10

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Filip Gustavsson	58:48	20	17	LOSS
30	Gusten Lundh	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	31	27	0

Coaches	
#	Name
	Signature

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Logan Stanley	0	0	0
3	Thomas Grégoire	0	0	0
5	Dante Fabbro	0	0	0
6	Sean Day	0	2	0
7	Jake Kryski	1	1	0
8	Victor Mete	0	0	0
9	Michael McLeod	0	0	0
11	Adam Mascherin	1	0	0
12	Tye Felhaber	0	0	0
14	Guillaume Beck	0	0	0
15	William Bitten	1	0	0
16	Samuel Guilbault	0	0	0
17	Tyler Hylland	0	0	0
18	Givani Smith	0	0	2
19	Nolan Patrick	0	0	0
20	Mathieu Sévigny	0	1	0
21	Miguel Picard	0	0	5
22	Logan Brown	1	1	0
23	Mason Shaw	0	1	2
Totals:		4	6	9

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Evan Fitzpatrick	60:00	18	16	WIN
30	Dylan Wells	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	18	16	0

Coaches	
#	Name
	Signature
	Paul Ménard